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1 Raadsvoorstel PvdA Voorgesteld wordt het subsidieplafond met € 47.000 te 

verhogen. Indien het subsidieplafond en het subsidie jaarplan 

2017 in ogenschouw genomen wordt , is er naar onze mening 

nog ruimte binnen het plafond. Er is € 5.916.059 aan plafond 

gesteld en er is € 5.718.065 toegekend. Waarom is er dan 

een verrruiming van het plafond nodig.

Het voorstel betreft een verhoging van de incidentele subsidies. De 

ruimte die nog beschikbaar is tussen het vastgestelde subsidieplafond en 

het reeds beschikte bedrag bedraagt nog € 65.715. Dit bedrag is 

beklemd voor nieuw beleid voor het Programma Samenleving & Jeugd 

en WMO (€ 8.770), incidentele subsidies; sport (€ 15.150), handel & 

economie(€ 5.000), toerisme (€ 15.000), jeugd (€ 4.750), incidentele 

subsidie samenleving (€ 15.590), niet verdeeld € 1.455). Het is dus niet 

mogelijk binnen het nog resterende vrije bedrag incidentele subsidies 

algemeen om de peuterspeelzalen en de voedselbank een incidentele 

subsidie te geven.   

Sleeuwenhoek

2 9 Openbare Orde PvdA College verzoekt om krediet van € 129.000 beschikbaar te 

stellen. Welke aanpak ligt er onder de besteding van dit 

bedrag tbv huisvesting personen met maatschappelijke 

zorgvraag.

We hebben een opgave in de huisvesting van personen met een 

maatschappelijke zorgvraag. Hierover zijn we in overleg met o.a. de 

woningbouwverenigingen.

Overigens wordt, conform de toelichting in de Tussenrapportage, 

gevraagd om een krediet van € 150.000 beschikbaar te stellen.

Cazemier

3 11 Gebiedsovereenkoms

t

PvdA Kan het college toelichten wat de inhoudelijke reden is om de 

afgesproken evaluatie uit te stellen 

De evaluatie is te kort na de start van het project ingepland. Hierdoor 

was er onvoldoende inzicht in de relatie tussen de realisatie van de 

doelen, financiering, positie van grondeigenaren en beheer. In de thema 

bijeenkomst van 11 oktober is de raad geïnformeerd over de stand van 

zaken.

Neven

4 19 Inhuur personeel PvdA ER wordt € 650.000 ingehuurd ten behoeve van het Sociale 

Domein. Graag meer informatie over de taken van de 

transformatie en wat is het knelpunt waarom deze personen 

ingehuurd dienen te worden.

In 2015 is de formatie van de afdeling SD niet gebaseerd op de nieuwe 

taken binnen de jeugdwet en de WMO. Inhuur betreft enerzijds reguliere 

uitvoering wettelijke opgaven. Anderzijds inhuur ten behoeve van 

regionale en lokale beleidsontwikkelingen met betrekking tot de 

implementatie van de transitie van taken.

Neven, Sleeuwenhoek, 

Vente

5 4 Tabel met het verloop 

saldo begroting

PK Ombuiging € 65.000   welke zijn dat? Dit betreft de ombuigingen zoals opgenomen op pagina 105 van de 

begroting 2017.

1) Versoberen onderhoudsniveau aan de gemeentelijke accommodaties 

van een hoog naar een doelmatig niveau (€ 40.000).

2) Lagere storting in voorziening onderhoud gebouwen (€ 25.000). Bij de 

vaststelling van het beheerplan gemeentelijk vastgoed in de 

gemeenteraad van 28 maart 2017 is aangegeven dat deze verlaging niet 

mogelijk is, maar dat de benodigde ombuiging wordt gerealiseerd op het 

dagelijks onderhoud van de te verkopen vastgoedobjecten.

Boere

6 9 03.01  Openbare 

Orden en Veiligheid 

/Brandweerzorg

PK Bouw nieuwe brandweerkazerne niet afgerond en daar een 

financieel voordeel. Welke brandweerkazerne wordt bedoeld?

Brandweerkazerne Stolwijk. Cazemier

7 10 04.03  Werk en 

inkomen / 

Armoedebeleid

PK Aan welke instantie is een eenmalige subsidie verstrekt van € 

25.000 en waarom niet vermeld?

Voedselbank IJssel en Lek. Vente

8 10 04.03  Werk en 

inkomen / 

Armoedebeleid

PK Neemt de armoede toe in de gemeente en waaruit blijkt dat? Deze vraag is politiek.

We hebben geen indicaties daarvoor.

Vente

9 10 05 Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

PK Waarom wordt niet gekozen voor een plan van aanpak voor 

alle bedrijventerreinen?

Het Bureau STEC heeft in opdracht van de gemeenten in regio Midden 

Holland een kwantitatieve behoefteraming gemaakt van alle 

bedrijventerreinen. Vanuit het regionaal samenwerkingsverband Midden-

Holland volgt daarop, in regie van de gemeente Krimpenerwaard, een 

verdiepend kwalitatief onderzoek wat dient als input voor een lokale en 

regionale Strategie bedrijventerreinen. In december jl. heeft de raad 

opdracht gegeven allereerst een plan van aanpak te maken voor de 

bedrijventerreinen Galgoord Haastrecht en Schoonhoven Noord. 

Vente
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10 11 05 Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

PK Wanneer wordt de ontwikkelingsvisie Buitengebied verwacht? In 2017 is het programma Verandering Ruimteliijk Domein gestart. Het 

proces om te komen tot een omgevingsvisie. Het buitengebied maakt 

hiervan onderdeel uit. Dit betekent dat er geen aparte visie op het 

buitengebied wordt opgesteld. Wel wordt in januari 2018 de 

uitgangspunten notitie Adaptieve Landbouw aan de raad ter 

besluitvorming voorgelegd. De notitie omvat een ontwikkelingsrichting die 

leidt tot behoud en versterking van de landbouw in de Krimpenerwaard 

en vormt de basis voor de Proeftuin Krimpenerwaard. Uitkomsten uit de 

Proeftuin vormen de basis voor beleid en dienen als input voor de 

omgevingsvisie. 

Vente

11 13 07 Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

PK Worden de tarieven afvalstoffenheffing in de komende jaren 

verhoogd wegens het afnemen van restafval door het 

gevoerde beleid?

Dat zou mogelijk kunnen zijn, indien de vaste kosten gelijk blijven of 

stijgen. De tarieven worden bepaald aan de hand van de totale kosten 

minus de opbrengsten (o.a. Plastic en glas). Het restant wordt verrekend 

met de huishoudens, rekening houdend met een gemiddelde aanbod van 

het restafval. 

Boere, Neven

12 14 07 Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

PK Kan inzicht worden gegeven van de niet aangesloten panden 

(geen woningen) voor vrijstelling riolering?

Nee, in het kader van privacy, op grond van de Algemene Wet inzake 

Rijksbelasting  (AWR),  zijn de ca. 70 objecten (woningen en niet-

woningen) die niet worden betrokken in de rioolheffing niet openbaar. 

Boere

13 19 10 Financien en 

algemene 

dekkingsmiddelen

PK Voor 1 dossier extra inzet voor advieskosten € 75.000, --. 

Welk dossier is dat? We hebben al regelmatig geïnformeerd 

naar de totale kosten van abtenaren en externe 

advieskosten/advocaten/juridische procedures en toen zijn 

heel andere bedragen genoemd. Hoeveel bedragen de kosten 

voor de slepende probleemdossiers?

Behandeling van diverse bezwaren, beroepen, handhavingsdossiers, 

wob verzoeken en klachten in verband met een horeca exploitant te 

Haastrecht in de periode maart 2017- heden. Over de overige juridische 

advieskosten vanwege gerechtelijke procedures is de raad per RIB in 

maart 2017 bericht.

Cazemier

14 19 PK Verkeersveilige schoolroutes is nog steeds niet gerealiseerd. 

Wanneer kunnen wij de jaarlijkse ongevallen rapportage 

tegemoetzien?

Verkeersveilige schoolroutes en verkeersveilige schoolomgeving zijn 2 

verschillende zaken. Er zijn ‘kritieke’ schoolomgevingen die om aandacht 

vragen. Dit mede als gevolg van hun ligging langs bijv. doorgaande 

wegen. Wij zijn op diverse plekken in overleg met de scholen en wij 

trachten maatregelen bij urgentie direct op te pakken of anders mee te 

nemen in de beheer en onderhoud cyclus van wegen. Diverse trajecten 

in overleg met scholen lopen, zoals bij het MFA in Schoonhoven, de 

Irene school in Krimpen aan de Lek en De Ark en de Kiezel en Kei in 

Bergambacht. 

Neven

15 19 PK Welke 10 initiatieven/activiteiten voor en door jongeren zijn 

gerealiseerd in 2017?

Er zijn tot nu geen nieuwe initiatieven ontplooid in 2017, ondanks de 

promotie van het jongerenwerk hiervoor. Bestaande activiteiten zijn 

gecontinueerd. 

Neven

16 PK Zijn voor de veiligheid en de handhavingstaken in de 

gemeente voldoende politieformatie en BOA’s beschikbaar?  

Deze vraag is politiek.

Uit de evaluatie Boa’s 2016 blijkt onvoldoende capaciteit in relatie tot 

aantal meldingen en mogelijke extra taken. De politiecapaciteit in de 

Krimpenerwaard is voldoende om het team draaiende te houden, maar 

niet altijd ruim genoeg om extra en/of langdurige onderzoeken te doen, 

extra controles te houden en/of andere projecten uit te voeren die de 

veiligheid in de Krimpenerwaard nog verder zouden kunnen verhogen.

Cazemier

17 PK Zeer tevreden met de oplossing voor de voedselbank en de 

financiële bijdrage. Op welke wijze worden de inwoners nu 

bereikt? Worden de pakketten bijvoorbeeld thuis bezorgd?

Voedselbank IJssel en Lek: De pakketten worden door vrijwilligers bij 

gebruikers thuisbezorgd. Daarnaast kunnen pakketten opgehaald 

worden bij afhaalpunten in Stolwijk, Lekkerkerk (december 2017) en 

Schoonhoven (december 2017).

Vente

18 3 Aanbiedingsbrief GBS Aanbiedingsbrief:

Geconcludeerd kan worden dat het merendeel  van de 

voorgenomen beleidsdoelstellingen dit jaar gerealiseerd gaat 

worden,

Kunt u bij benadering aangegeven over hoeveel veel procent 

van de voorgenomen beleidsdoelen we dan spreken? 

Deze vraag is politiek.

Naar verwachting is ca. 95% van de activiteiten aan het einde van de 

collegeperiode uitgevoerd zal zijn. Een aantal activiteiten is nog in 

uitvoering.

Cazemier
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19 8 02  

Maatvoorzieningen 

Jeugd

GBS Geprognotiseerd tekort 2017:

Het tekort voor jeugdzorglasten wordt voor 2017 op 460.000,- 

euro geprognotiseerd.

Hoeveel risico lopen we dat dit tekort nog aanmerkelijk groter 

wordt in 2017?

Het risico dat er sprake is van een tekort is minimaal. Op basis van de 

prognose van de cijfers van de maatwerkvoorzieningen Jeugd in de RIB 

over het 2e kwartaal lijkt er sprake van een overschot. De cijfers zijn 

echter dermate aan verandering onderhevig, dat het geven van een 

realistischer perspectief op dit moment nog niet mogelijk is. Op dit 

moment wordt hard gewerkt om de administratie vanuit de regio naar de 

gemeente Krimpenerwaard terug te halen, om eerder te kunnen 

anticiperen op risico's.

Neven

20 9 03  Brandweerzorg GBS Locatie:

Gaat het hier over de nieuwe brandweerkazerne in Stolwijk?

Kan het gesprek over de locatie er toe leiden, dat deze locatie 

nog een andere wordt dan de gemeenteraad met meerderheid 

heeft besloten?

Ja.

De gemeenteraad heeft bij meerderheid besloten. Wij geven uitvoering 

aan dit besluit. 

Cazemier

21 10 03  

Afwijkingenrapportage 

beleidsbegroting 

GBS Geen Plan van Aanpak gericht op alle bedrijfsterreinen:

Zou het niet zinvol zijn om wel een globaal Plan van Aanpak 

van alle andere bedrijfsterreinen in de Krimpenerwaard te 

maken?

Het Bureau STEC heeft in opdracht van de gemeenten in regio Midden 

Holland een kwantitatieve behoefteraming gemaakt van alle 

bedrijventerreinen. Vanuit het regionaal samenwerkingsverband Midden-

Holland volgt daarop, in regie van de gemeente Krimpenerwaard, een 

verdiepend kwalitatief onderzoek wat dient als input voor een lokale en 

regionale Strategie bedrijventerreinen. In december j.l. heeft de raad 

opdracht gegeven allereerst een plan van aanpak te maken voor de 

bedrijventerreinen Galgoord Haastrecht en Schoonhoven Noord. 

Vente

22 17 09  B&W 

Bestuursondersteunin

g

GBS Noodhulp via Rode Kruis aan Sint Maarten:

Op zichzelf is dit een mooi gebaar van het College van B&W.

Heeft een dergelijke schenking geen precedentwerking t.a.v. 

andere projecten van het Rode Kruis en andere 

Noodhulpfondsen?

Deze vraag is politiek.

Dit soort schenkingen zijn altijd maatwerk en zullen daarmee per voorval 

beoordeeld worden of een schenking vanuit de gemeente op zijn plaats 

is. 

Cazemier

23 17 09  B&W 

Bestuursondersteunin

g

GBS Op het juiste niveau houden van verplichte 

pensioenvoorzieningen: Het is een vanzelfsprekende zaak, 

dat de verplichte pensioenvoorzieningen van de wethouders 

op het juiste niveau gehouden worden. 

a. Wat is er de oorzaak van dat in 2017 dergelijke incidentele 

posten opeens tevoorschijn komen? 

b. Zijn er in de toekomst nog meer van dergelijke incidentele 

posten te verwachten?

a. Twee voormalig wethouders zijn met pensioen gegaan. Dekking van 

de kosten wordt gefinancierd uit een destijds aangeschafte 

koopsompolis. De rekenrente en de beleggingsresultaten  waren 

uiteindelijk minder dan verwacht. Dit resulteerde in een incidentele 

bijstorting. 

b. Dit risico is aanwezig, maar wordt enigszins beperkt omdat het alleen 

oud-wethouders van de voormalige gemeente Schoonhoven betreft.                                                                                                          

Cazemier

24 19 10  Financien en 

algemene 

dekkingsmiddelen

GBS Disproportionele ambtelijke inzet en inzet van een 

advocatenkantoor:

Er is hier sprake van een  arbeidsintensief en complex dossier

Wat moeten we ons hierbij voorstellen?

Behandeling van diverse bezwaren, beroepen, handhavingsdossiers, 

wob verzoeken en klachten in verband met een horeca exploitant te 

Haastrecht in de periode maart 2017-heden. 

Cazemier
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25 19 10  Financien en 

algemene 

dekkingsmiddelen

GBS Er zijn voor het sociaal domein (228.000 euro) en financiën ( 

35.000 euro) tot het jaareinde niet voldoende middelen om de 

taken door de vaste formatie te laten uitvoeren.

Voor 263.000 euro wordt aanvullend personeel ingehuurd.

a. Over hoeveel fte’s praten we dan?

b. Is het wellicht niet zinvol om in de toekomst binnen de 

organisatie meer personeelsleden voor het sociaal domein en 

financiën aan te stellen? 

Het gevraagde budget voor extra personele inzet is vooral nodig voor de 

implementatie van de transitie, het organiseren van de inkoop 2018 e.v. 

en de omzetting van de DBC GGZ systematiek, een nieuwe taak. Onder 

meer op deze punten is het sociaal domein (overigens in heel Nederland) 

nog in ontwikkeling. Dat maakt dat voor dit soort zaken tijdelijk extra 

formatie noodzakelijk is. Of een deel hiervan structureel moet worden, is 

op dit moment nog niet aan te geven. 

Neven, Sleeuwenhoek, 

Vente


